

Michael Coors

Altern und Lebenszeit

Phänomenologische und theologische Studien zu Anthropologie und Ethik des Alterns

[Ageing and Lifetime. Phenomenological and Theological Studies on the Anthropology and Ethics of Ageing.]

Published in German.

Michael Coors presents a systematic approach to an anthropological reflection of human ageing and its impact on ethics. He understands ageing as embodied time which is configured by narratives. In a theological perspective, ageing is narrated as a process of decay which due to God's promise of renewal can nonetheless be narrated in a perspective of hope.

Michael Coors Geboren 1976; Studium der Ev. Theologie und Philosophie; 2008 Promotion, 2018 Habilitation in Systematischer Theologie an der Theologischen Fakultät der Universität Greifswald; 2011–19 Theologischer Referent am Zentrum für Gesundheitsethik (ZfG) in Hannover; seit 2019 außerordentlicher Professor für Theologische Ethik an der Theologischen Fakultät und Leiter des Instituts für Sozialethik im Ethik-Zentrum der Universität Zürich.
<https://orcid.org/0000-0002-7828-4846>



2020. XI, 356 pages. HUT 78

ISBN 978-3-16-159186-0
cloth 114,00 €

ISBN 978-3-16-159187-7
eBook PDF 114,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/altern-und-lebenszeit-9783161591860?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104